Supporting the University Hospital for Pediatric Oncology in Alexandria

Jade Textile conducted a special visit to the University Hospital for Pediatric Oncology in Borg El Arab, Alexandria, and generously donated treatment supplies to children with cancer. This visit is part of the company's continuous effort to support the community and promote social responsibility.
During the visit, there was active participation in a company-organized celebration for children in the hospital, which included entertainment and interactive activities aimed at spreading joy and pleasure in the hearts of children experiencing terrible health conditions. The children enthusiastically participated in the activities, which boosted their spirits and alleviated their misery.
Gifts were also presented to the youngsters, and this generous gesture was well received by them, contributing to an increase in their attitude of love and optimism. This activity exemplifies Jade Textile's dedication to supporting local communities and instilling a sense of optimism and joy in children who require more assistance on their therapeutic journey.
With this visit, generous donations, and entertainment activities, Jade Textile reaffirms its solid commitment to supporting local communities and promoting social responsibility, as well as providing help and assistance to children suffering from serious diseases like cancer.

دعم المستشفى الجامعي لسرطان الأطفال بالاسكندرية

قامت شركة چيد تكستايل بزيارة مميزة إلى مستشفى سرطان الأطفال الجامعي في مدينة برج العرب بالإسكندرية، حيث قدمت تبرعات سخية من مستلزمات العلاج لصالح الأطفال المصابين بالسرطان. تأتي هذه الزيارة ضمن سلسلة من جهود الشركة المستمرة لدعم المجتمع وتعزيز المسؤولية الاجتماعية.

حيث شهدت الزيارة مشاركة فعّالة في احتفالية نظمتها الشركة للأطفال في المستشفى، حيث تضمنت فقرات ترفيهية وأنشطة تفاعلية بهدف نشر البهجة والسرور بين قلوب الأطفال الذين يواجهون ظروفًا صحية صعبة. وقد شاركت الأطفال بفرحة كبيرة في الفعاليات، مما أضفى لمسة إيجابية على روحهم وساهم في تخفيف معاناتهم.

تم أيضًا توزيع الهدايا على الأطفال، وقد لاقت هذه اللفتة الكريمة ترحيباً حاراً من قبل الصغار، مما ساهم في زيادة روح المحبة والأمل بينهم. يعكس هذا النشاط التزام شركة چيد تكستايل بتقديم الدعم للمجتمعات المحلية وتحفيز روح الأمل والفرح بين الأطفال الذين يحتاجون إلى دعم إضافي في رحلتهم العلاجية.
بهذه الزيارة والتبرعات السخية والفعاليات الترفيهية، تؤكد شركة چيد تكستايل التزامها الراسخ بتقديم الدعم للمجتمعات المحلية وتعزيز المسؤولية الاجتماعية، وتسعى لتقديم العون والمساعدة للأطفال الذين يعانون من الأمراض الخطيرة مثل السرطان.

